
Årsmøte FAU 14.mars 2024  

Kl 18.00 på Garnes barneskole v/ 6. trinnsbasen. 

 

Tilstede fra FAU: William Fauske, Tom Erik Taule, Lillian Havstein, Marte H. 

Hammersland, Maren L. Falkanger, Birgitte Wærås, Josefine Linn Moland,   

 

1. Konstituering av årsmøtet 

 

Referent: Josefine Linn Moland 

Ordstyrer: Tom Erik Taule 

 

2. Godkjenning av innkalling 

 

Godkjent. Føler vi i år har fått lagt tydelig frem at årsmøtet i FU er for alle foreldre på skolen. 

Allikevel er det i år også litt dårlig oppmøte. FAU vil jobbe for at flere foreldre stiller på neste 

årsmøte i FU. 

 

3. Presentasjon av FAU 

 

1. trinn Maren L. Falkanger 

 Ida Katrine S. Engelsen (vara) 

2. trinn Josefine Linn Moland 

 Hilde Johannesen (vara) 

3. trinn Katrine Nipen 

 Lillian Havstein (vara) 

4. trinn William Fauske 

 Tonje L. Sletten (vara) 

5. trinn Birgitte Wærås 

 Kathrine Rolland-Bergsvik (vara) 

6. trinn Monica Lothe 

 Marte H. Hammersland (vara) 

7. trinn Janne C. Djønne 

 Anette Nesøy (vara) 



 

4. Gjennomgang og godkjenning av årsmelding og årsregnskap 

 

Skoleåret 23/24 har det være liten aktivitet i FAU. FAU har avholdt fire møter. To av disse var 

digitale. Vi har gjennomåret hatt noen saker vi har jobbet med.  

 

Innhenting av samtykke 

Dette må skolen innhente hvert skoleår og gjelder all informasjon vedrørende den enkelte 

elev. Skolen ønsket å sende dette ut i papirform. Dette ble støttet av FAU.  

 

Skolekatalog 

Hvert skoleår i mai blir det tatt bilder av elever og lærere på Garnes skule og det blir laget en 

skolekatalog. Lærerne på Garnes skole lurer på å om vi kan ta bildene av elever og lærere 

allerede i september fra neste skoleår, istedenfor i mai. Skolekatalogen vil da bli en 

skolekatalog for det skoleåret de befinner seg i. Dette vil være en fordel for skolen som bruker 

skolekatalogen i sitt daglige virke. FAU er enig i dette.  

 

Gjenglemte klær 

Før jul og sommer hvert år går skolen gjennom alle gjenglemte klær på skolen. Alle klær som 

er merket blir lagt tilbake i elevens hylle. Klærne som ikke er merket blir lagt frem slik at 

foreldrene kan komme å se igjennom klærne og ta med seg de klærne deres barn eier. I dag 

gir skolen alle klær som ikke blir hentet innen 6 mnd, til Fretex. Skolen har et forslag om at 

klærne som ikke er blitt hentet etter 6 mnd, kan gis vekk gratis til foreldre/elever på Garnes 

skule. FAU er enig i dette. 

Kvalitetsoppfølging 

På årsmøtet til FU ble spørsmål fra kvalitetsoppfølgingen gjennomgått og foreldre fikk 

komme med innspill og kommentarer til dette. 

 

FAU blir representert av Tom Erik Taule og Maren Lilja Falkanger på møte om 

kvalitetsoppfølging som ble avholdt 10.01.24. 

 

 

 



Årets oppdrag til FAU: 

- Hvordan får elever og foreldre reflektere over læring og trivsel i utviklingssamtalen? 

Hva fungerer bra i utviklingssamtalen og hva kan bli bedre? 

 

09.04.24 skal FAU legge fram hva foreldrene tenker om dette spørsmålet for skolen. FAU skal 

da presentere en kvalitativ og en kvantitativ undersøkelse.  

 

Det vil bli sendt ut en kvantitativ undersøkelse til alle foreldre ved Garnes barneskole før 

påske. Sterkt ønske at så mange som mulig svarer på denne undersøkelsen.  

 

På årsmøtet fikk foreldrene som var tilstede komme med innspill til FAU. Foreldrene fikk to 

spørsmål: 

- Hva fungerer bra på utviklingssamtalen og hvorfor? 

- Hva kan bli bedre og hvorfor? 

 

Svarene FAU fikk tar Tom Erik og Maren med seg inn på kvalitetsoppfølgningsmøtet 

09.04.24.   

 

Økonomi 

FAU har i hovedsak inntekt fra 17.mai. Diskoteket ble ikke arrangert i år på grunn av 

misforståelser. Kasserer har laget et regnsakp for forrige periode. FAU har per nå 79 765 kr på 

konto. 

 

Kasserer: Tom Erik Taule 

 

FAU har generelt en god økonomi. 

 

5. Flytte årsmøtet i FU fra mars til oktober 

 

FAU står fritt til å flytte årsmøtet til oktober. Lærerene må ha gjennomført foreldremøtene, 

slik at nye FAU representanter er valgt. Konstituering av FAU må skje innen uke 41 

(høstferie).  

 



Allerede trinnrepresentanter må sørge for at nye representanter på aktuelt trinn får beskjed om 

første møte. 

 

Nytt årsmøte i løpet av oktober 2024.  

 

6. Skolevei 

 

FAU har anmodet til Bergen kommune at det må tas en ny befaring av skoleveien fra Garnes 

og ut mot Tunes. Bergen kommune, FAU, statens vegvesen og rektor vil delta på en slik 

befaring av skoleveien.  

 

Det vil også bli reguleringsendringer i forbindelse med åpning av Garnes ungdomsskole.  

 

7. Trinnarrangement 

 

3 trinn – diskotek, tidligere juletrefest.  

5 trinn – 17. mai 

7 trinn – avslutningsfest for 7 trinn.  

 

Forslag fra i fjor om å få til halloweendiskotek for 3. trinn. Viser seg vanskelig å arrangere i 

Bjørnarhallen, da den ofte er opptatt. FAU vil undersøke muligheten for å arrangere 

Halloweenfest på selve skolen, da vi vet at dette blir gjort på andre skoler i Bergen kommune. 

Også forslag om at alle trinn blir delt i gågrupper, som sammen går knask eller knep. Dette for 

å sikre at alle har noen å gå knask eller knep med.  

 

8. Utbedring av lekeplass og fotballbane 

 

Grusbanen er mye brukt av elever på skolen. Grusbanen er ujevn og preget av slitasje. Nettet 

på målene er hullete og detter av. Klatrestativet kunne også trengt litt vedlikehold. 

 

Tilbakemelding fra byggeier er at det ikke er aktuelt med større oppgraderinger før omlegging 

med Bjørnarhallen. All oppgradering er altså på skolens budsjett, som er begrenset. Det vil 

kun være budsjett til nødvendig vedlikehold på gjeldens lekeapparater. 

 


